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Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Schmitt Pál,
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igény/ő kérdést kívánok

benyújtani Dr. Matolcsy György Nemzetgazdasági Miniszter Urhoz :

„Hatósági ellenőrzések tapasztalatai”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábbi évek gyakorlatai alapján több hatóság bevonásával ellen őrzési akciókat

indítottak . A tapasztalatok azt mutatják, hogy az emberek egyre inkább jogkövet ők.
A fogyasztóvédelem területén csökkentek azok az esetek, amelyek bírságot vontak
maguk után . A számadatok azt jelezték, hogy az ellen őrzések száma növekedett ,
ugyanakkor azt is, hogy nem növekedett az egy eljárásban kiszabott bírság összege ,
hanem csökkent, megcáfolta ezzel a bírságbeszedési szándék elsődlegességét .

A Nemzeti Fogyasztóvédelmi Hatóság az illetékes miniszter által jóváhagyot t
ellen őrzési és vizsgálati programja alapján 2010-re meghatározta azokat a
területeket, melyeken ellen őrzéseket tervez .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat !

• Milyenek az eddigi ellenőrzési tapasztalatok?
• A tapasztalatok alapján hogyan kívánja fejleszteni a hatósági ellen őrzés i

rendszert?

Budapest, 2010. június 21 .
MS
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